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Årsberetning Byens Netværk 2022    
Ved bestyrelsesforperson Henriette Dybdal Cajar 

 
 
Verdenssituationen og dermed vores dagsorden ændrer sig markant i disse 
år.  
 
Lige som vi troede, at pandemien, hvor vi skulle navigere gennem tider 
med restriktioner, udsættelser og nytænkning af arrangementer, var slut 
og alt nu ville komme tilbage til normalen, kom der krig i Europa. 
En krig i vores fællesskab ændrer dagsordenen for vores prioriteter – for 
vores fokusområder og for hvordan vi kan og skal stå sammen. 
 
Det stiller særlige krav til vores sekretariat, da de skal planlægge og tilbyde 
arrangementer, der rammer ned i netop den dagsorden.  
Mange arrangementer blev planlagt og gennemført i 2022. Fokus var, hvis 
overhovedet muligt, endnu mere på netværk, relationer og samarbejde, 
samtidig med at være først på de aktuelle emner, der er i branchen og i 
verdenen, som smitter af på os. 
 
Byens Netværk stod igen stærkt op mod de udfordringer og kom ud af 
2022 med flere medlemsvirksomheder end nogensinde før. 
 
Igen i 2022 bidrog alle vores medlemmer ved at komme med input og 
support til arrangementerne og ved at deltage i et arrangement, hver gang 
muligheden var der.  
 
Byens Netværks succes er en god blanding af vores stærke og dygtige 
sekretariat og de bedste medlemmer. 
 

UDVIKLING  

I 2022 arbejde bestyrelsen med videreudvikling af 2025-strategien med 
overskriften: ”Byens Netværk - udviklingstræk på samfundsniveau”.  
 
Kort ridset op lyder den at: 
Vi skal favne vigtige politiske dagsordener koblet op på det brede 
bæredygtighedsbegreb – og dermed hjælpe vores medlemmer til at favne 
dem.  
 
Målet er at være first mover, udvikle viden og være med til at forme 
dagsordenen på følgende områder:  
 
• Bæredygtighed (klima, biodiversitet, socialt og økonomisk – både på 

foreningens ydelser og på foreningens egen drift) 
• Digitalisering – forretningsmuligheder og nye arbejdsformer 
• Den sociale opdeling af byen 
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Handlingsplanen for 2023 blev opdateret og aftalt med særlig fokus på 
allerede prioriterede indsatsområder, der skulle fortsættes og styrkes.  
 
Indsatsområderne i overskrift er følgende: 
 
• Vores netværksgrupper  
• Aarhus 
• Nye mødeformer  
• Fokus på foryngelse  
• Digitalt netværk  
• Nye debatformer 
• Videnskabelig viden og medlemmers viden 
 
Derudover blev der lagt planer og taget beslutninger, der styrker 
foreningen i fremtiden, herunder: 
 
• Gennemførelse af en medlemsundersøgelse, der skulle vise hvilken 

retning vi tager fremover 
• Arrangementer der udfordrer men/og udvikler foreningen 
• SoMe-strategi 
• Opdatering af vedtægter ifm. ændring til forperson og næstforperson 
• M.v. 
 
Der er nok at tage fat på, og det sker selvfølgelig altid med fokus på, at 
sekretariatet kan følge med. 
 
 
ARRANGEMENTER 

I 2022 afholdte vi 55 arrangementer, hvilket er en flot stigning i forhold til året 
før. 
 
Arrangementerne var meget alsidige i deres form og indhold, repræsenterede 
hele branchen og alle vores medlemmer. De blev afholdt flere steder i landet 
(Hovedstadsområdet, Sjælland, Aarhus, Bornholm m.v. og i ude verdenen 
(Færøerne og Cannes). 
 
Flere af dem var i samarbejde med vores branchekollegaer, som f.eks. 
Byggesocietetet, Danske Arkitektvirksomheder, BL, DAC, Foreningen for 
Byggeriets Samfundsansvar m.fl. og ofte sammen med eller hos vores 
medlemsvirksomheder. 
 

MEDLEMMER  

I slutningen af 2022 var vi 350 medlemsvirksomheder. 
Det er en flot stigning af medlemstallet, hvilket er meget tilfredsstillende. 
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ØKONOMI 

Vi har i 2022 omsat for 4.85 mio. kr. i kontingenter, overskud fra 
netværksgrupper m.v. og har haft omkostninger for 4.9 mio. kr., hvilket 
resulterede i, at vi kom ud med et lille underskud på 55 t.kr. Det er en halvering 
af det budgetterede underskud på minus 109 t.kr. 
Et flot resultat, der rammer inden for skiven af det budgetterede. 

 
Egenkapitalen pr. 1.1.2023 ligger derfor stadig på lige over 2 mio. kr., hvilket 
flot dækker vores forpligtelser pt. og giver foreningen et solidt økonomisk 
fundament.  
 

 
TEAMET BAG 

Som altid skal der lyde en stor tak til: 
 
• Sekretariatet, for jeres kæmpe indsats og super flotte og professionelle 

arbejde  
• Arrangementsudvalget for alle jeres gode ideer til fremtidige 

arrangementer  
• Bestyrelsen for jeres store indsats og engagement i vores forening. 
• Og til jer medlemmer for jeres medlemskab og engagement i 

foreningen 
 
Uden alle jer ville vi ikke være ”Byens bedste Netværk”. 


